
 

 

Zápisnica 

z 1. zasadnutia Komisie finančnej, správy majetku a obchodu  

pri Mestskom zastupiteľstve v Moldave nad Bodvou 

 

dátum konania: dňa 05.02.2019  

čas konania: od 16:00 do 19:30 

miesto konania:  Mestský úrad, Školská 2, Moldava nad Bodvou 

 

Prítomní: Ing. Norbert Krušinský - predseda, Ing. Vojtech Bodnár, Ing. Ján Csala, Ing. István 

Zachariaš, JUDr. Darina Horváthová , Terézia Sabová, Ing. Peter Hudák, Ing. Radovan Dráb, PhD. 

 

Zapisovateľka: Miriam Špegárová 

 

Ostatní prítomní: PaedDr. Klára Vranaiová, PhD. – prednostka úradu 

 

Program:   

1. Otvorenie 

2. Návrh Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami Mesta Moldava nad Bodvou 

3. Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Moldava nad Bodvou 

4. Návrh VZN o určení dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl a školský zariadení              

na území mesta 

5. Návrh VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta  právnickým osobám, 

ktorých zakladateľom je mesto Moldava nad Bodvou 

6. Návrh na použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu mesta Moldava nad Bodvou 

v rozpočte  mesta na rok 2019 

7. Návrh na schválenie dotácií v zmysle VZN č. 89 o podmienkach poskytovania dotácií             

z rozpočtu mesta  

8. Návrh na prijatie dlhodobého investičného úveru 

9. Zámer Návrh na založenie Športového klubu v Moldave nad Bodvou 

10. Zámer zapojenia sa do projektu Zlepšené formy bývania pre obce s prítomnosťou MRK                 

s prvkami prestupného bývania 

11. Zámer zapojenia sa do výzvy – Prevencia kriminality 2019 – rozšírenie kamerového systému  

12. Zámer zapojenia sa do výzvy v programe Podpora rozvoja športu na rok 2019 

13. Návrh na odstránenie stavby - bytového domu na Bartalosovej ulici a to Bytového domu C1 -

 súp. č. 698 v Moldave nad Bodvou 

14. Návrh na 2. zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením 

15. Návrh na schválenie prenájmu nebytových priestorov pre Zachraňujeme životy,  n.o. 

z dôvodov hodných osobitného zreteľa 

16. Záver 

 

1. Otvorenie 

 Predseda komisie Ing. Norbert Krušinský zahájil zasadnutie komisie, privítal prítomných 

a oboznámil ich s programom. Pri zahájení boli prítomní 8 členovia komisie a komisia bola 

uznášania schopná. Pán predseda dal hlasovať o návrhu programu. 

Hlasovanie:  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 



 

 

Predseda komisie skonštatoval, že navrhnutý program bol jednohlasne odsúhlasený. Zapisovaním 

zápisnice poveril p. Miriam Špegárovú, pracovníčku Mestského úradu v Moldave nad Bodvou. 

 

2. Návrh Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami Mesta Moldava nad Bodvou 

 Predseda komisie Ing. Norbert Krušinský požiadal pani prednostku úradu PaedDr. Kláru 

Vranaiovú, PhD., aby stručne opísala predložený návrh členom komisie.  Pán predseda vyzval 

členov komisie, aby podali svoje pripomienky.  

Pán Ing. István Zachariaš mal nasledovné pripomienky, resp. pozmeňujúce návrhy: 

- k § 8 ods. 2; nakoľko je to obmedzujúce, preformulovať tento bod 

Pán predseda dal hlasovať o návrhu Ing. Istvána Zacharaša pripomienke  

Hlasovanie:  

Za: 8 člen 

Proti: 0 členovia 

Zdržal sa: 0 členovia 

- k § 12 ods. 6; odporúča vykonávať takéto zmeny len so súhlasom MsZ 

Pán predseda dal hlasovať o návrhu Ing. Istvána Zacharaša k tejto pripomienke. 

Hlasovanie:  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

- k § 23 ods. 1 písm. b) navrhuje 30% alebo 40% v rámci klasifikácie 

Pán predseda dal hlasovať o návrhu Ing. Istvána Zacharaša pripomienke  

Hlasovanie:  

Za: 1 člen 

Proti: 3 členovia 

Zdržal sa: 4 členovia 

Pán Ing. Radovan Dráb, PhD. mal nasledovnú pripomienku, resp. pozmeňujúci návrh: 

- k § 15 miesto výrazu mimorozpočtový účet používať výraz samostatný bankový účet 

Hlasovanie:  

Za: 8 člen 

Proti: 0 členovia 

Zdržal sa: 0 členovia 

 

Predseda komisie Ing. Norbert Krušinský dal hlasovať o tomto bode s pozmeňujúcimi návrhmi, 

resp. pripomienkami: 

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

3. Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Moldava nad Bodvou 

Predseda komisie Ing. Norbert Krušinský požiadal pani prednostku úradu PaedDr. Kláru 

Vranaiovú, PhD., aby stručne opísala predložený návrh členom komisie.  Pán predseda vyzval 

členov komisie, aby podali svoje pripomienky.  

Pán Ing. István Zachariaš mal nasledovné pripomienky, resp. pozmeňujúce návrhy: 

- k čl. 16 ods. 2; primátor alebo MsZ, navrhuje sa vypustiť 2. veta 

Pán predseda dal hlasovať o návrhu Ing. Istvána Zacharaša pripomienke  

Hlasovanie:  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 



 

 

Pán Ing. István Zachariaš navrhol v Čl. 24, v ods. 6, keďže je to všeobecné a bez hodnoty doplniť 

so súhlasom zastupiteľstva, ako aj vypustenie v tomto odseku podľa písm. d) „nie je možné zistiť“. 

Ing. Peter Hudák navrhuje vypustiť celý ods. 6, písm. d) v Čl. 24, resp. prepracovať.  

Pán predseda dal hlasovať o návrhoch: 

Hlasovanie:  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

Pán Ing. István Zachariaš navrhol v Čl. 27, v ods. 6 doplniť kto vydáva rozhodnutie. Prednostka 

úradu navrhuje doplniť – likvidačná komisia, ako aj bode 5. Členovia komisie navrhujú, aby sa 

preformuloval tento odsek.  

Pán predseda dal hlasovať o tomto návrhu: 

Hlasovanie:  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

Pán Ing. Ján Csala navrhuje zmeniť sadzbu nájomného za 1m2 v prílohe č. 2, bod. 5, a to pri 

účele predmetu prenájmu „herne, stávkové kancelárie“ zo sumy 50€/1m2 na 75€/1m2, ako pri účele 

predmetu prenájmu „zastavané priestory v športových areáloch“ zo sumy 32€/1m2 na 20€/1m2 

Pán predseda dal hlasovať o tomto návrhu: 

Hlasovanie:  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

Pán Ing. Ján Csala navrhuje zmeniť sumu 33 000 € v čl. 9, ods. 3 a ods. 4 na sumu 10 000 €. 

Pán predseda dal hlasovať o tomto návrhu: 

Hlasovanie:  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

Predseda komisie Ing. Norbert Krušinský dal hlasovať o tomto bode s pozmeňujúcimi návrhmi, 

resp. pripomienkami: 

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

4. Návrh VZN o určení dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl a školský zariadení na 

území mesta 

Predseda komisie Ing. Norbert Krušinský požiadal pani prednostku úradu PaedDr. Kláru 

Vranaiovú, PhD., aby stručne opísala predložený návrh členom komisie.  Pán predseda vyzval 

členov komisie, aby podali svoje pripomienky.  

Ing. István Zachariaš vyjadril svoje obavy k čl. 6 ods. 7, nakoľko to môže byť likvidačné pre 

organizáciu. 

Predseda komisie Ing. Norbert Krušinský uzavrel diskusiu a dal hlasovať o tomto bode. 

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

 



 

 

5. Návrh VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta  právnickým osobám, 

ktorých zakladateľom je mesto Moldava nad Bodvou 

Pán predseda vyzval členov komisie, aby podali svoje pripomienky.  

Pán Ing. István Zachariaš mal nasledovné pripomienky, resp. pozmeňujúce návrhy: 

- k čl. 16 bod 3, písm. a) a písm. e); navrhuje zlúčiť tieto články, nakoľko majú podobný 

charakter 

- k čl. 8 bod 6; odvoláva sa na odsek 6, je to potrebné prepracovať 

- k čl. 10 bod 3; navrhuje schvaľovať s MsZ 

Pán predseda dal hlasovať o návrhoch Ing. Istvána Zacharaša:  

Hlasovanie:  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

Predseda komisie Ing. Norbert Krušinský dal hlasovať o tomto bode s pozmeňujúcimi návrhmi, 

resp. pripomienkami: 

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

6. Návrh na použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu mesta Moldava nad 

Bodvou v rozpočte  mesta na rok 2019 

Pán predseda Ing. Norbert Krušinský vyzval členov komisie, aby podali svoje pripomienky. 

Členovia komisie nemali žiadne pripomienky k predloženému materiálu.  

Predseda komisie dal hlasovať o tomto bode. 

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

7. Návrh na schválenie dotácií v zmysle VZN č. 89 o podmienkach poskytovania dotácií             

z rozpočtu mesta  

Pán predseda Ing. Norbert Krušinský vyzval členov komisie, aby podali svoje pripomienky. 

Členovia komisie nemali žiadne pripomienky k predloženému materiálu.  

Predseda komisie dal hlasovať o tomto bode. 

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

8. Návrh na prijatie dlhodobého investičného úveru 

Pán predseda Ing. Norbert Krušinský vyzval členov komisie, aby podali svoje pripomienky 

k predloženému materiálu. Členovia komisie odporúčajú vyžiadať ponuky z bankových subjektov 

(SLSP, VÚB, ČSOB) a odporúča Mestskému zastupiteľstvu prijať úver s najvýhodnejšou ponukou. 

Komisia splnomocňuje Mestskú radu na vyhodnotenie ponúk.  

Predseda komisie dal hlasovať o tomto bode. 

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

 

 



 

 

9. Zámer Návrh na založenie Športového klubu v Moldave nad Bodvou 

Pán predseda Ing. Norbert Krušinský vyzval členov komisie, aby podali svoje pripomienky 

k predloženému materiálu. Po krátkej diskusii predseda komisie navrhol pristúpiť k hlasovaniu.  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

10. Zámer zapojenia sa do projektu Zlepšené formy bývania pre obce s prítomnosťou MRK                 

s prvkami prestupného bývania 

Predseda komisie Ing. Norbert Krušinský požiadal pani prednostku úradu PaedDr. Kláru 

Vranaiovú, PhD., aby stručne opísala predložený návrh členom komisie.   

Pán predseda Ing. Norbert Krušinský vyzval členov komisie, aby podali svoje pripomienky 

k predloženému materiálu. Po krátkej diskusii predseda komisie navrhol pristúpiť k hlasovaniu.  

Za: 7 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 1 členov 

 

11. Zámer zapojenia sa do výzvy – Prevencia kriminality 2019 – rozšírenie kamerového 

systému  

Pán predseda Ing. Norbert Krušinský vyzval členov komisie, aby podali svoje pripomienky 

k predloženému materiálu. 

Ing. István Zachariaš navrhol doplniť uznesenie na kofinancovanie tohto projektu, ako aj 

všetkých projektov, do ktorých sa mesto navrhuje zapojiť.  

Ing. Vojtech Bodnár žiada doplniť jednu kameru na Budulovskej.  

Po krátkej diskusii predseda komisie navrhol pristúpiť k hlasovaniu s návrhom Ing. Vojtecha 

Bodnára, a to doplniť jednu kameru na ul. Budulovskej.  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

12. Zámer zapojenia sa do výzvy v programe Podpora rozvoja športu na rok 2019 

Predseda komisie Ing. Norbert Krušinský požiadal pani prednostku úradu PaedDr. Kláru 

Vranaiovú, PhD., aby stručne opísala predložený návrh členom komisie.   

Pán predseda Ing. Norbert Krušinský vyzval členov komisie, aby podali svoje pripomienky 

k predloženému materiálu.  

Ing. Vojtech Bodnár žiada v podprograme č. 1 zapojiť sa do výstavby multifunkčného ihriska 

v mestskej časti Budulov, ktoré sa nachádza v obciach a mestách v najmenej rozvinutých okresoch. 

Po krátkej diskusii predseda komisie navrhol pristúpiť k hlasovaniu.  

Za: 7 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

13. Návrh na odstránenie stavby - bytového domu na Bartalosovej ulici a to Bytového domu 

C1 - súp. č. 698 v Moldave nad Bodvou 

Pán predseda Ing. Norbert Krušinský vyzval členov komisie, aby podali svoje pripomienky 

k predloženému materiálu.  

Po krátkej diskusii predseda komisie navrhol pristúpiť k hlasovaniu.  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 



 

 

 

14. Návrh na 2. zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením 

Predseda komisie Ing. Norbert Krušinský požiadal pani prednostku úradu PaedDr. Kláru 

Vranaiovú, PhD., aby stručne opísala predložený návrh členom komisie.   

Pán predseda Ing. Norbert Krušinský vyzval členov komisie, aby podali svoje pripomienky 

k predloženému materiálu. Ing. Ján Csala žiada preformulovať v dôvodovej správe navýšenie 

výdavkov na búracie práce na ul. Bartalosova. Po krátkej diskusii predseda komisie navrhol 

pristúpiť k hlasovaniu.  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

15. Návrh na schválenie prenájmu nebytových priestorov pre Zachraňujeme životy,  n.o. 

z dôvodov hodných osobitného zreteľa 

Pán predseda Ing. Norbert Krušinský vyzval členov komisie, aby podali svoje pripomienky 

k predloženému materiálu. Po diskusii predseda komisie navrhol hlasovať o tomto bode.  

Za: 8 členov 

Proti: 0 členov 

Zdržal sa: 0 členov 

 

16. Záver 

Pán predseda Ing. Norbert Krušinský sa poďakoval prítomným za účasť členov komisií 

a ukončil zasadnutie. 

 

 

Zapísala: Miriam Špegárová  

 

 

                Ing. Norbert Krušinský 

                  predseda komisie 

 

 

Táto zápisnica má 6 strán. 

V Moldave nad Bodvou, dňa 13.02.2019 v čase od 16,00 do 19,30 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


